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SPRAWOZDANIE BURMISTRZA POLIC 

za okres od 1 kwietnia do 22 kwietnia 2014 roku 

 

 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, zaproszeni goście, szanowni 

Państwo. 

 

1. W dniach 12 i 13 kwietnia 2014 roku w Policach odbyły się polsko-niemieckie targi, 

zrealizowane przez Gminę Police w ramach projektu "Wspieranie polsko-niemieckiej 

transgranicznej gospodarki poprzez działania społeczno-kulturalne". Impreza dostała 

dofinansowanie z Unii Europejskiej. Odbyła się w hali Ośrodka Sportu i Rekreacji 

przy ul. Siedleckiej w Policach. Udział wzięło 63 wystawców z Polski i Niemiec. 

Nasze zaproszenie przyjęli m.in. Wicemarszałek Województwa 

Zachodniopomorskiego Wojciech Drożdż,  prezydent Szczecina Piotr Krzystek, 

przedstawiciele Euroregionu Pomerania Peter Heise i Paweł Bartnik, a także pełniąca 

obowiązki burmistrza Pasewalku Gudrun Baganz i nowo wybrana burmistrz 

Pasewalku Sandra Nachtweih oraz  Burkhard Preißler  ze Starostwa Powiatu 

Vorpommern-Greifswald.  Prezentacji wystawców  z Polski i Niemiec towarzyszył 

program artystyczny w wykonaniu grup dziecięcych, młodzieżowych i dorosłych. W 

ramach targów został zorganizowany  Jarmark Wielkanocny. Odbyła się  też polsko-

niemiecka konferencja, poświęcona współpracy przygranicznej i wspólnie 

realizowanym projektom.  Wszystkim osobom, które zaangażowały się w organizację 

targów – serdecznie dziękuję.  

 

2. Podczas polsko-niemieckich targów w Policach pracownicy Urzędu Miejskiego 

rozdawali mieszkańcom bezpłatne pojemniki na odpady biodegradowalne. Odebrało je 

prawie 1500 osób. Osoby chętne mogą jeszcze otrzymać taki pojemnik, jeśli zgłoszą 

się do Wydziału Gospodarki Odpadami w Urzędzie Miejskim w Policach. W ten 

sposób chcemy zachęcić mieszkańców do selektywnej zbiórki odpadów. 

 

3. Dla usprawnienia procedur, związanych z gospodarką odpadami komunalnymi,  

wprowadziliśmy system kodowania worków i czipowania pojemników z odpadami 

komunalnymi. Właściciele domów jednorodzinnych otrzymali naklejki samoprzylepne 

z prośbą o zamieszczenie ich na  workach do selektywnej zbiórki. Podczas odbioru 

odpadów kody kreskowe będą skanowane, a informacje z nich trafią do naszego 

systemu monitoringu odpadów. Głównym celem kodowania worków i czipowania 

pojemników jest potwierdzenie odbioru odpadów od właścicieli nieruchomości i 

zebranie informacji  o rodzaju i ilości odpadów,  zebranych na terenie całej gminy.  

http://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&ved=0CCwQFjAA&url=http%3A%2F%2Fkreis-vg.de%2Findex.php%3FModID%3D9%26object%3Dtx%257C2098.3%26FID%3D2098.718.1%26NavID%3D2098.89%26La%3D1&ei=nUFOU7aRDoqL7AbR4YG4Bg&usg=AFQjCNGIDAU1YmAMtnOVin3Jf83Jee2l_Q&bvm=bv.64764171,d.Yms&cad=rja
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4. W związku z możliwością uzyskania przez Gminę Police dotacji ze środków 

 Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 

w zakresie usuwania azbestu, zwróciłem się z prośbą do zainteresowanych 

mieszkańców, aby złożyli w Urzędzie Miejskim w Policach wniosek zawierający 

niezbędne dane o lokalizacji i ilości wyrobów z azbestu. Sfinansowanie zadania 

nastąpi po weryfikacji wniosku przez Gminę. Wnioskodawca otrzyma pismo 

informujące o akceptacji wniosku i przewidywanym terminie demontażu i transporcie 

materiałów zawierających azbest. 

 

5. Zostały rozstrzygnięte przetargi nieograniczone: 

- na "Termomodernizację wielorodzinnego budynku mieszkalnego wspólnoty 

mieszkaniowej przy ul. Wojska Polskiego 34, wraz z robotami towarzyszącymi, 

administrowanego przez ZGKiM w Policach. Zostało wybrane Przedsiębiorstwo 

Budowlane „BIS”  Sp. z o.o., z siedzibą w Szczecinie, z ceną ofertową brutto 

117.904,32. Termin realizacji zadania: 15 lipca 2014. 

- na docieplenie dachu z wyłączeniem dachu sali gimnastycznej Zepołu Szkół nr 1 w 

Policach. Jako najkorzystniejszą wybrano ofertę Przedsiębiorstwa Wielobranżowego 

IRFAR Sebastian Faryniarz z siedzibą w Szczecinie, z ceną ryczałtową brutto 319.420,14 

zł. Termin wykonania zamówienia: do 16 lipca 2014r.  

 

6. W związku z rosnącym zainteresowaniem kwestią budżetu obywatelskiego, oraz w 

nawiązaniu do projektu uchwały, złożonego przez panią radną Patrycję Nowak, 

podjąłem decyzję o powołaniu zespołu ds. opracowania zasad funkcjonowania i 

wdrożenia budżetu obywatelskiego Gminy Police. Do zadań Zespołu należy w 

szczególności przygotowanie zasad,  zawierających m.in.: 

- procedurę zgłaszania, weryfikacji i wyboru przez mieszkańców projektów do 

realizacji; 

- kryteria, jakie powinny spełniać zgłaszane projekty; 

- harmonogram budżetu obywatelskiego; 

- sposób prowadzenia kampanii informacyjno-edukacyjnej, mającej na celu promocję 

idei budżetu obywatelskiego; 

Zespół ma charakter otwarty, to znaczy mogą w jego pracach uczestniczyć między 

innymi radni.  

Jednocześnie zobowiązałem dyrektorów, kierowników i naczelników komórek 

organizacyjnych i jednostek organizacyjnych Urzędu Miejskiego w Policach do 

współdziałania oraz udzielania niezbędnej pomocy we wszelkich sprawach,  

związanych z zakresem zadań Zespołu. Przyjmuję, że realizacja  pierwszego budżetu 

obywatelskiego nastąpi w 2016 roku.  
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7. O przebiegu prac nad tak zwaną kartą rodzinną, która miałaby zapewnić rodzinom 

wielodzietnym ulgi w korzystaniu z usług placówek i instytucji gminnych i 

powiatowych, informowałem Wysoką Radę na poprzedniej sesji. Przypomnę, że w tej 

kwestii współpracujemy z Miastem Szczecin. Jednak w ostatnich dniach dotarła do 

Urzędu Miejskiego w Policach informacja na temat stanowiska Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Podważa ona podstawę prawną, na jakiej opiera się system, 

opracowany w Szczecinie. Do czasu wyjaśnienia tej kwestii zawiesiłem dalsze 

czynności w tej sprawie w zakresie dotyczącym współpracy z Miastem Szczecin. 

Pozostałe działania są kontynuowane.  

 

8. 16 kwietnia z roboczą wizytą do Polic przyjechał dr Arthur König, Nadburmistrz 

Miasta Uniwersyteckiego i Hanzeatyckiego Greifswald. Celem wizyty było 

omówienie  stanu  realizacji wspólnego projektu, w ramach którego w Greifswaldzie 

modernizowana jest przystań miejska, a w Trzebieży rozbudowywany jest kompleks 

turystyczny.  Spotkanie z panem Nadburmistrzem najpierw odbyło się w Urzędzie 

Miejskim w Policach, a potem pojechaliśmy do Trzebieży. Prace dobiegają tam końca. 

Na plaży powstaje promenada, a przy niej – place zabaw, siłownia, pływające 

pomosty, wieża widokowa. Oficjalne otwarcie nowego kompleksu turystycznego 

planujemy  na tegoroczne wakacje.  

 

9. 15 kwietnia wystartowała Pielgrzymka Biegowa Police-Watykan. Dziesięciu biegaczy, 

to jest dziewięciu z Polic i jeden z ziemi wadowickiej, po raz drugi w historii pobiegło 

do stolicy papieskiej. Po raz pierwszy taki bieg został zorganizowany w 2000 roku – z 

okazji osiemdziesiątych urodzin Papieża Jana Pawła II. Teraz – z okazji Jego 

kanonizacji. Start biegaczy poprzedziła koncelebrowana msza święta w ich intencji, 

której przewodniczył Jego Ekscelencja, ks. Arcybiskup Andrzej Dzięga, Metropolita 

Szczecińsko-Kamieński.  Biegacze wystartowali sprzed figury Błogosławionego Jana 

Pawła II w Policach. Mają do przebiegnięcia w sumie 2,5 tys. km przez   Polskę, 

Czechy, Austrię i Włochy. Inicjatorem i głównym organizatorem jest Wiesław 

Kotarski. Opiekę duszpasterską sprawuje ks. Kan. Waldemar Gasztkowski – 

proboszcz parafii p.w. św. Kazimierza Królewicza w Policach.  

Sponsorzy biegu to: Grupa Azoty Zakłady Chemiczne Police SA, Gmina Police, 

spółka „Remech”  oraz  Związek Zawodowy Solidarność przy Grupie Azoty Zakłady 

Chemiczne  „Police” SA.  

 

10. W piątek 2-go maja Urząd Miejski w Policach i Urząd Stanu Cywilnego w Policach 

będą nieczynne. Pracownicy tych instytucji mają dzień wolny w zamian za święto 3 

Maja, które  w tym roku przypada w sobotę, czyli w dniu wolnym od pracy.  
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11. Wg kalendarza wyborczego dla wyborów posłów do Parlamentu Europejskiego, 

zarządzonych na dzień 25 maja 2014 roku,  pełnomocnicy komitetów wyborczych 

mogą do 2 maja zgłaszać  kandydatów do obwodowych komisji wyborczych. Pomimo 

zamknięcia Urzędu Miejskiego w Policach w tym dniu - pracownicy odpowiedzialni 

za realizację wyborów będą pełnili w Urzędzie dyżur  w godz.: 7.30-15.00,  

umożliwiający zgłoszenie kandydatów do komisji wyborczych. 

12. W związku ze zbliżającymi się wyborami do Parlamentu Europejskiego apeluję do 

mieszkańców Gminy Police o uważne zapoznanie się z obwieszczeniem, dotyczącym 

obwodów głosowania na terenie gminy Police.  W porównaniu z ostatnimi wyborami 

– nastąpiły duże zmiany pod tym względem.  

13. Z dniem dzisiejszym, to jest  22 kwietnia, rozpoczynamy realizację programu 

profilaktyki zakażeń pneumokokowych wśród dzieci, zamieszkałych na terenie gminy 

Police. Do programu mogą przystąpić dzieci, które ukończyły 24 miesiąc życia. Jeśli 

taka będzie wola ich rodziców lub opiekunów - zostaną bezpłatnie zbadane przez 

lekarza i zaszczepione.  W 2014 roku realizatorami programu szczepień są: 

- „Medika” Usługi Medyczne sp. z o. o. w Policach  

- Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej POLVITA sp. z o. o. w Policach.  

Wszystkie dzieci kwalifikujące się do programu mogą być zaszczepione w jednej z 

tych przychodni bez względu na to, do jakiej placówki zdrowia są  zadeklarowane. 

Program realizowany jest ze środków budżetowych gminy Police. 

 

14. 12 kwietnia w Policach-Jasienicy zostało wystawione Misterium Męki Pańskiej w 

reżyserii Marioli Skrobani. W roli głównej wystąpił Zbigniew Kotula.  Pomysłodawcą 

i głównym organizatorem był ks. Waldemar Szczurowski, proboszcz parafii p.w. 

Świętych Apostołów  Piotra i Pawła w Policach-Jasienicy.  Była to druga taka 

inscenizacja, zorganizowana przez jasienicką parafię i Zespół Szkół w Policach-

Jasienicy.  Dziękuję wszystkim, którzy zaangażowali się w zorganizowanie tego 

niezwykłego spektaklu.  

15. Miło mi poinformować, że Transgraniczny Ośrodek Edukacji Ekologicznej w Zalesiu 

został nominowany do nagrody głównej w konkursie Ministerstwa Infrastruktury i 

Rozwoju „Polska Pięknieje – 7 Cudów Funduszy Europejskich", w kategorii   

„Turystyka transgraniczna i międzynarodowa”. Do tej nagrody mamy tylko jednego 

konkurenta. Sama nominacja jest już sukcesem. Gratuluję wszystkim, którzy się do 

tego przyczynili. Została też utworzona dodatkowa kategoria, to znaczy nagroda 

internautów. Można glosować do 2 maja. Szczegóły dotyczące konkursu - na stronie 

internetowej Gminy Police.  
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16. Wysoka Rado, pragnę poinformować tych z Państwa, do których jeszcze nie dotarła ta 

wspaniała wieść, że w Wielki Czwartek, 17 kwietnia 2014 r., o godz. 23:20 nasz 

kajakarz Aleksander Doba szczęśliwie zakończył swoją drugą Wyprawę 

Transatlantycką wpływając do Port Canaveral w Centrum Lotów Kosmicznych na 

Florydzie. Następnie pan Aleksander dotarł na Florydę, gdzie postawił nogę na 

suchym loądzie, po przepłynięciu samotnie w kajaku Oceanu Atlantyckiego z Europy 

do Ameryki Półnnocnej. Pragnę wyrazić ogromną dumę i złożyć panu Aleksandrowi i 

obecnej tu jego żonie serdeczne gratulacje i podziękowania. A gdy wróci do Polic – 

zorganizujemy mu godne przyjęcie.  

 

Dziękuję za uwagę.  

 

 

 


